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Spørsmål til fylkesutvalet 31.10.2019

Kva er status for Kystsoneplanen, Sunnhordland og Ytre Hardanger, 2 år etter vedtak i
fylkestinget? 
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